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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 20. prosince 2017 v ČRo v 10.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Tomáš Kňourek, místopředseda Rady ČRo, Petr 

Šafařík, Miroslav Dittrich, Vítězslav Jandák, členové Rady ČRo  

DK: Filip Hejl, předseda 

Omluveni: Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo, Ivan Vodochodský, člen Rady Čro 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

  Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ  

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

 

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 12. 2017 

 

3.   Informace z DK – F. Hejl 

            4.   VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 8. minitendru, souhrnné info 

             

5.   Setkání s vedením ČRo 11.00, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

                        - Měsíční informace generálního ředitele pro Radu ČRo za listopad 2017 

          - Příprava veřejné schůze 

        - Různé  

 

6.    Stanovení kritérií odměny GŘ na 1. pololetí 2018  

 

            7.   Stížnosti a podněty posluchačů  

            

8.   Příprava veřejné schůze - odměny DK, návrhy usnesení na VS  

 

9.   Různé  -  právní poradenství pro Radu ČRo – analýza „veřejný zájem“  

                   -  dopis předsedovi VoV PS PCR S. Berkovcovi 

                   -  návštěva Radio France (informace) 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen.  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 12. 2017 -  H. Dohnálková uvedla, že již na minulém 

jednání Rady proběhla k formě zápisů dlouhá debata, zápisy ke schválení na veřejné schůzi budou 

předloženy tak, jak je navrhlo předsednictvo Rady. P. Šafařík upozornil, že poslední zápis z 13. 12. 2017 

nebyl radním zaslán v dostatečném předstihu, přítomní radní se shodli, že na dnešní veřejné schůzi 

schvalován nebude a bude přesunut na leden. H. Dohnálková zopakovala dohodu radních z minulého 

jednání – z jednání předsednictva Rady budou pořizovány stručnější bodové zápisy a z jednání bude 
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pořízen zvukový záznam, který bude uložen v sekretariátu Rady pro případné přehrání. Následovala debata 

přítomných radních.  

 

 

3) Informace z DK – F. Hejl uvedl, že dozorčí komise na svém jednání 12. 12. 2017 projednala 

předložený návrh Rozpočtu ČRo na rok 2018 DK, měla několik doplňujících dotazů, které vedení rozhlasu 

objasnilo a DK na základě svého šetření a odpovědí vedení ČRo doporučila Radě ČRo Návrh 

rozpočtu ČRo na rok 2018 ke schválení. 
Dále F. Hejl informoval o čtyřech nájemních smlouvách, ke kterým nemá DK výhrady a doporučuje Radě 

ČRo ke schválení:  

a)  Dozorčí komise schválila  dodatek č. 2 k rámcové nájemní smlouvě na dobu určitou ze dne 28. 1. 

2016 mezi ČRo (České Budějovice) a Janou Deutschovou na dobu určitou do 31. 12. 2018 s 

účinností ode  dne podpisu a souhlasu Rady Českého rozhlasu s tím dodatkem č. 2. 

b) Dozorčí komise schválila  dodatek č. 1 k nájemní smlouvě ze dne  30. 6. 2015 mezi ČRo (Praha) a 

Samizdat, s.r.o. na dobu neurčitou s účinností ode dne podpisu tohoto dodatku č. 1 a uveřejněním 

dodatku v registru smluv v souladu se zákonem č. 340/2015 Sb. 

c) Dozorčí komise schválila  nájemní smlouvu mezi ČRo  a Martinem Hájkem na provoz kavárny 

v prostorách atria na dobu určitou od 23. 1. 2018 max. do 31. 12. 2018. 

 

d) Dozorčí komise schválila  nájemní smlouvu mezi ČRo a Coca-Cola HB Česko a Slovensko, s.r.o. 

na dobu určitou od 22. 2. 2018 do 21. 2. 2022.   

Závěrem informoval o ukončení šetření marketingových akcí „Brexit“ a Půlstoletí s Cimrmanem“. 

Z jednání odešel F. Hejl. 

 

4) VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 8. minitendru, souhrnné info – P. Šafařík požádal 

předsednictvo Rady, aby po vypršení lhůty pro odvolání na zadaný 8. minitendr na analýzy pro Radu ČRo 

zaslalo vítězným týmům gratulaci k získání zakázky a požádalo je o součinnost v podpisu smluv pro 

urychlení administrativního řízení zakázek s vedením ČRo, což předsedkyně Rady přislíbila.  

 

5) Setkání s vedením ČRo 11.00, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ, Jiří Hošna, ředitel komunikace a 

vnějších vztahů ČRo 

- Měsíční informace generálního ředitele pro Radu ČRo za listopad 2017 – H. Dohnálková předala 

slovo M. Dittrichovi, který se dotázal, kdy se plánuje spuštění vysílání v regionálním studiu ČRo Karlovy 

Vary. R. Zavoral odpověděl, že plán je k 1. 11. 2018.   

- Příprava veřejné schůze - H. Dohnálková uvedla, že k plánovaným bodům programu Rada počítá 

s bodem Personální informace – změna ve vedení ČRo. R. Zavoral informoval o dohodě s ředitelkou 

Programu ČRo Evou Hazdrovou Kopeckou, která v této funkci skončí k 31. 1. 2018, od 1. 2. ji nahradí 

Ondřej Nováček, současný šéfredaktor ČRo Plus. Stanici Plus prozatím povede Patricie Polanská. Od 

nového roku bude pověřena řízením stanice Dvojka Kateřina Dvořáková, současná vedoucí programu 

stanice Dvojka, o výběru nového  šéfredaktora/ky této stanice bude generální ředitel Radu informovat 

v průběhu ledna 2018.  

- Různé – R. Zavoral informoval o dokončeném nákupu pozemků pod regionálním studiem v Karlových 

Varech a ukončené 4 měsíční rekonstrukci kompletní vzduchotechniky v budově Římská 15, v celkové 

hodnotě 20 milionů korun. Na závěr upozornil, že do nového roku rozhlas vstoupí bez smlouvy s OSA, 

jelikož se nedohodl na podmínkách, požadavek OSA, navýšení téměř o 15 milionů korun, je pro rozhlas 

nepřijatelný, bude ještě se společností o podmínkách jednat.  
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H. Dohnálková informovala o dopisu z ÚOHS, který Rada dnes obdržela s žádostí o informace, dopis bude 

předán vedení ČRo k vyjádření, zároveň požádala o rychlou reakci, jelikož požadované informace mají být 

sděleny a zaslány na ÚOHS do 10. ledna 2018. 

M. Dittrich požádal, aby vedení rozhlasu na dnešní veřejné schůzi osvětlilo rozpočet rozhlasu na příští rok 

a zdůraznil zejména jeho vyrovnanost bez „červených čísel“. R. Zavoral přislíbil na dnešní veřejné schůzi 

rozpočet okomentovat, M. Vojslavský vysvětlí jednotlivé položky a doměrky DPH.  

 

 

6) Stanovení kritérií odměny GŘ na 1. pololetí 2018 - H. Dohnálková zopakovala kritéria, na kterých se 

radní shodli na minulém jednání předsednictva Rady: 

 

1) Dodržování Kodexu, Statutu ČRo a Zákona o ČRo   45%     

2) Dodržování usnesení Rady ČRo      20% 

3) Kvalita předkládaných materiálů a dodržování dohodnutých termínů 10% 

4) Podíl ČRo na trhu  (share) 22,2%      10% 

5) Plnění Rámcového plánu činnosti ČRo na rok 2018   15% 

 

Následovala debata, P. Šafařík upozornil, že u kritéria  plnění Rámcového plánu činnosti ČRo na rok 2018 

těžko hledal termíny k polovině roku, bude je těžké vyhodnotit a sdělil, zda má takové kritérium vůbec 

smysl. T. Kňourek oponoval, že oproti loňskému roku jsou konkrétní úkoly i časově ohraničeny, M. 

Dittrich dodal, že bude možné hodnotit nejen termíny, ale i jak se rozhlas k úkolu postavil.     

 

V. Jandák navrhl v budoucnu iniciovat schůzku s Radou ČT a prodiskutovat témata společná obou radám, 

vyměnit si zkušenosti a iniciovat změnu zákona, který je zastaralý.  

 

 

7) Stížnosti a podněty posluchačů – T. Kňourek zrekapituloval stížnosti, které jsou připraveny na dnešní 

veřejnou schůzi, stížnost M. Adámka ohledně komentáře k dění v Číně byla doplněna přehledem příspěvků 

vysílání ČRo z Číny v daném období. P. Šafařík navrhl nové znění odpovědi na stížnosti M. Fleischmanna, 

přítomní radní se shodli, že budou dvě usnesení ke stížnostem – jedno ke stížnosti M. Fleischmanna a 

druhé k ostatním stížnostem.   

 

8) Příprava veřejné schůze - H. Dohnálková zopakovala body programu na veřejnou schůzi, bylo 

zformulováno usnesení k marketingovým akcím ČRo, usnesení ohledně analýz zadávaných Radou ČRo a 

dvě usnesení ke stížnostem posluchačů. P. Šafařík navrhl znovu usnesení ohledně plagiátorství J. Mejstříka 

v pořadu „Knihy, na které vám nezbyl čas“ a uvedl, že Rada problém stále neuzavřela a doporučil, aby se 

formou usnesení k problému vrátila a uzavřela ho. K návrhu usnesení proběhla debata přítomných radních. 

P. Šafařík pro ukázku radním promítl minulá usnesení Rady v roce 2015 k porušení Kodexu ČRo a uvedl 

analogické příklady. H. Dohnálková požádala P. Šafaříka, aby konkrétně uvedl, v čem byl porušen kodex, 

P. Šafařík uvedl např. publikační etika plagiátorství, důvěryhodnost média a apeloval na vysoká etická 

měřítka.  

 

9) Různé  -  právní poradenství pro Radu ČRo – analýza „veřejný zájem“ - H. Dohnálková se 

omluvila, že ještě nestihla oslovit externí odborníky pro zřízení expertní komise, na kterých se radní shodli 

na minulém jednání Rady. Proběhla debata ohledně oslovení J. Tejce, vzhledem k jeho nynějším 

politickým aktivitám, závěrem se přítomní radní shodli, že oslovení odborníků může být odloženo na leden 

2018.                 

 -  dopis předsedovi VoV PSP ČR S. Berkovcovi - H. Dohnálková připomněla dopis adresovaný 

předsedovi volebního výboru PS Parlamentu ČR, o kterém byli radní informováni, ohledně neschválených 

Výročních zpráv Rady ČRo o hospodaření ČRo za roky 2015 a 2016 a o činnosti ČRo za rok 2016 v PS. 
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Informovala o telefonátu s tajemnicí a předsedou volebního výboru, který přislíbil urychlení této záležitosti 

a o nutnosti znovu předložit tyto zprávy PS. 

-  návštěva Radio France (informace) – P. Šafařík znovu otevřel debatu ohledně rozpočtu Rady ČRo na 

rok 2018, upozornil na vzrůstající význam analýz a upozornil, že v příštím roce bude částka na analýzy 

nižší o 400 000,- Kč. Doporučil ponížit položky v rozpočtu Rady, které nebyly v minulosti vyčerpány a 

navýšit rozpočet v položce poradenských služeb, ze které jsou analýzy hrazeny.  H. Dohnálková namítla, 

že k rozpočtu měla Rada zvláštní jednání a rozpočet je již uzavřen. Navíc tříletý tendr na analýzy pro Radu 

ČRo končí v červnu příštího roku, analýzy tedy bude možné zadat jen v první polovině roku. P. Šafařík 

doporučil, pokud o to radní budou stát, zadat co nejdříve nový tendr na analýzy, aby částka vyhrazená na 

analýzy mohla být vyčerpána. M. Dittrich doplnil, že dvě analýzy jsou již zadány a pokud bude Rada chtít 

zadat analýzu ke kauze Agrofert, bude se jednat zřejmě o malou analýzu, která nebude finančně náročná. 

H. Dohnálková dodala, že rozpočet byl Radou projednán a většinou odsouhlasen již koncem listopadu. P. 

Šafařík uvedl, že jeho návrh je sice v menšině, ale hodlá toto téma otevřít na dnešní veřejné schůzi.  

Následovala diskuse přítomných radních ohledně programu na dnešní veřejné schůzi, H. Dohnálková a V. 

Jandák navrhli debatu ohledně článků J. Kroupy o hospodaření společnosti Agrofert přeložit na lednovou 

veřejnou schůzi, až bude mít Rada k dispozici vyjádření vedení ČRo.   

 

 

       Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

 

Leden 2018  17. 1.  13.00 jednání předsednictva 

   31. 1.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Únor 2018  14. 2.  13.00 jednání předsednictva 

   28. 2.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Březen 2018  14. 3.  13.00 jednání předsednictva 

   28. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

  

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


